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Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan
de staatssecretaris van Justitie over
het feit dat er veel meer asielzoekers
naar Nederland komen dan het
kabinet dacht. (Ingezonden
26 augustus 2008)

1
Realiseert u zich dat de asielinstroom
de eerste zes maanden van dit jaar al
op 6689 ligt?1

2
Erkent u dat hiermee bewezen is dat
het aantal asielzoekers fors stijgt in
vergelijking met vorig jaar, toen de
totale instroom 9731 bedroeg?

3
Erkent u voorts dat de stijging zich
zelfs voortzet en dat het nu al
duidelijk is dat de instroom dit jaar
naar een veel hoger punt gaat dan de
10500 waar het kabinet van uitgaat?

4
Wat is uw bijgestelde verwachting
voor de asielinstroom van dit jaar en
waar gaat u van uit voor volgend
jaar?

5
Hoe groot zijn de financiële
tegenvallers in verband met deze –
door u onvoorziene – ontwikkeling,
inclusief extra kosten voor opvang,
extra afgifte van
verblijfsvergunningen, hogere
inburgeringskosten en hogere
IND-kosten?

6
Hoe is het mogelijk dat u zich laat
verassen door een stijgende
asielinstroom, terwijl die niet meer
dan logisch is als je met een generaal
pardon voor nepvluchtelingen komt,
die botweg hebben geweigerd om na
(herhaaldelijke) afwijzingen uit
Nederland te vertrekken?

7
Hoe is het mogelijk dat u zich laat
verassen door de stijgende
asielinstroom, terwijl u een
categoriaal asielbeleid voert voor
Irakezen en Somaliërs, welk beleid
veel soepeler is dan het asielbeleid
van andere Europese landen?

8
Bent u bereid om dit desastreuze en
onnodige beleid te beëindigen en de
problematische instroom van
asielzoekers zo snel mogelijk in te
dammen? Zo ja, op welke termijn?
Zo neen, waarom niet?

1 www.ind.nl (cijfers 2008).

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2007–2008 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0708tkkvl2070828250
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2008 Tweede Kamer, vergaderjaar 2007–2008, Vragen


